

Styremøte 27.06.23

Til stede: Cato Brekke, Bjørn Gjerstad, Henrik Thomassen, Johan Forsberg, Per Fredrik Simensen, Øyvind Wulfsberg og Linda Iren Sørvig.

Teams: Hans Olav Løen

Fravær: Bente Strandos, Andre Kjennerud, Eva Helene Hansen.



Sak			Ansvar
1	Gjennomgang referat	Godkjent	LIS
2	Admin	<p>Fredrik Glette er oppmann i dynamisk rifle</p> <p>Styret er i prosess med å lage noen kriterier til en plakett for beste sportslig prestasjon for neste år.</p> <p>Sikkerhetskurs.</p> <p>Nå har vi blitt en stor klubb med mange grener. Noe som gjør at vi må endre og tilføye noe på sikkerhetskursene. I tillegg til det ordinære kurset så må vi ha en egen HPK-del hvor vi gjennomgår sikkerheten på hele anlegget i sin helhet.</p>	CB BS
3	Økonomi	Vi har ting under kontroll og forholder oss til budsjett på en god måte.	EHH
4	Anlegg, dugnad og vedlikehold	<p>Vi må ha en befaringsrunde sammen med alle oppmenn etter ferien.</p> <p>Det er et hull på parkeringsplassen. Vi tar kontakt med Ole Martin Arnesen.</p> <p>25 meter stativet må forlenges med 5 plasser slik at vi får plass til 25 pers.</p> <p>Sikkerhet</p> <ul style="list-style-type: none">- Cellene må sikkerhetssjekkes.	CB ØW
5	Stevner og aktiviteter	<p>NM</p> <p>Vi har en del medlemmer som har tatt feltdommer utdannelsen, men antallet dommere bør økes j.fr NM.</p> <p>Vi sender en mail til medlemmene og hører hvem som er interessert.</p>	BS EHH HOL CB

Postadresse
Postboks 269
3301 Hokksund

Hokksund Pistolklubb
post@hokksundpistolklubb.no
Orgnr: 988 259 551

Besøksadresse
Rakkestadseterveien 190
3330 Skotselv

		<p>Vi jobber med å finne en org.form på NM. Vi er i dialog med naboklubbene ang samarbeid.</p> <p>Vi er i gang med å sette en NMkomite.</p> <p>DSSN pistolstevne førstkommende helg. Ting er under kontroll.</p> <p>Dugnad Vi må bli flinkere til å organisere dugnader. På tide å ha en generell HPK dugnad. Andre og Johan samkjører dette.</p> <p>DSSN godkjenningkurs. BG sjekker om vi får satt opp kurs til høsten.</p> <p>Førstehjelp. Vi trenger en oppgradering på førstehjelpen</p>	
6	Undergrupper	<p>Ung HPK Sommerskolen er i gang. Eker har dessverre meldt avbud i første omgang, men stiller sterkere til høsten. Samarbeidet med Njff B fungerer godt.</p>	LIS
7	Møter	<p>Samarbeidsutvalget. Skille ut slik at hver klubb får sitt festenummer.</p> <p>Anlegg Vi samler alle oppmenn og har en samtale rundt bruk av anlegg.</p>	LIS
8	Innkjøp og investering	<p>Hørselvern Vi har kjøpt inn hørselvern til salg for medlemmene til den nette sum av 850.</p> <p>Sveiseapparat. Vi ser et økt behov for sveiseapparat og går derfor til innkjøp.</p> <p>Skyttemerker. Vi er i gang. HOL har sjekket pris og utforming. Vi er i prosess om utforming.</p> <p>Båre Vi går til innkjøp av en båre.</p> <p>Vi trenger ny pad til kantinen.</p>	CB ØW HOL AK PFS EHH
9	Søknader	Venter fremdeles på svar fra Kretsen	LIS

10	Innkomne saker	Treningstider. PRS: Undersøke om det er mulighet for å endre treningstiden til mandager. Det er ønskelig med et møte på høst og vår med alle oppmenn.	CB BG
11	EVT	Vi har diskutert rutiner rundt brannvern	HT